
Na temelju članka 35. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN br. 33/01, 60/01, 

129/05, 109/07 i 125/08) i članka 49. Statuta Grada Klanjca (Službeni glasnik Krapinsko-zagorske 

županije br.7/13) Gradonačelnik Grada Klanjca podnosi 
 

 

POLUGODIŠNJE IZVJEŠĆE                                                                                               
O RADU GRADONAČELNIKA GRADA KLANJCA                                                                

ZA RAZDOBLJE SRPANJ – PROSINAC 2018. GODINE 

 

 

U drugoj polovici 2018.god. započeli smo sa realizacijom projekata koji su nam odobreni po 

natječajima koje su raspisala određena ministarstva. Moram istaknuti da sam zadovoljan 

brojem odobrenih projekata, iako su nam uglavnom prolazili projekti koji se financiraju 

sredstvima EU, za koje postoje jasni i svima poznati kriteriji. 

 

Ukupni prihodi proračuna grada Klanjca za razdoblje 01.07.2018. – 31.12.201. iznosili su 

5.317.732,00 kn  

Stanje žiro-računa grada Klanjca na dan 31.12.201. god. iznosi 783.780,95 kn. 

 

 

PRIHODI - POMOĆI KRAPINSKO-ZAGORSKE ŽUPANIJE  (01.07.2018. do 31.12.2018.) 

 

- 15.200,00 za ogrjev 

- 24.000,00 za sanaciju divljih odlagališta 

- 20.000,00 za zelene otoke 

 

TEKUĆE POMOĆI IZ DRŽAVNOG PRORAČUNA 

 

       -  131.912,00 kn – Ministarstvo demografije za Dječji vrtić 

 

TEKUĆE POMOĆI OD INSTITUCIJA I TIJELA EU 

 

- 183670,62 kn – Europa za građane 2019 god. 

 

KAPITALNE POMOĆI PRORAČUNA 

    

- 100.000,00 kn – Ministarstvo regionalnog razvoja za cestu Gredice - Gorkovec 

-    199.933,75 kn – Ministarstvo  kulture za kuću EU 

-    200.000,00 kn – Ministarstvo turizma za kuću EU 

-    123.492,10 kn – Ministarstvo regionalnog razvoja za reciklažno dvorište 

- 1.000.000,00 kn – Zelenjak d.o.o. za sanaciju odlagališta edvedov jarek 

 

 

Da bi uređenost gradkih površina i samog grada bila na zadovoljstvo svih nas, a budući da u 

Komunalnom pogonu grada radi jedan djelatnik, zaposlili smo četiri djelatnika na razdoblje 

od 6 mjeseci preko mjere HZZZ-a za javne radove, te smo za njihove troškove od HZZZ 

prihodovali 107.340,00 kn. Također imamo jednu  mladu osobu na stručnom osposobljavanju 

bez zasnivanja radnog odnosa. 

 

 



U razdoblju od 01.07.2018, do 20.08.2018. godine otplaćeno je 155.555,52 kn glavnice i 

2.029,01 kn kamata na kredit za koji se je grad Klanjec sukladno odluci gradskog vijeća grada 

Klanjca zadužio kod Hrvatske poštanske banke na rok od tri godine uz kamatnu stopu od 3% . 

Kredit je u potpunosti otplačen 20.08.2018. god. 

 

Program održavanja i izgradnje komunalne infrastrukture izvršili smo prema planu i u 

potpunosti, a od većih radova u drugoj polovici 2017. istaknuo bih: 

• Izgradnja vodovodne mreže u Gredicama i Cesarskoj Vesi 

• Zacjevljenje cestovnih kanala u Novim Dvorima 

• Asfaltiranje nerazvrstane ceste Gredice - Gorkovec 

• Rekonstrukcija odvodnje i izgradnja nogostupa Lepoglavec - Gredice 

• Iskop odvodnih jaraka, ugradnja betonskih cijevi i oborinska odvodnja  

• Sanacija divljih odlagališta 

• Popravak udarnih rupa na asfaltiranim cestama 

• Održavanje čistoća javnih površina  

• Nabava, prijevoz i ugradnja kamenog agregata 

• Održavanje javne rasvjete 

• Čišćenje korita rijeke Sutle u Gredicama od strane Hrvatskih voda 

 

Sredinom ljeta krenuli smo sa radovima zamjene krovišta na postoječem dječjem vrtiću 

Kesten. Radove je izvela krovopokrivačka obrtnička radnja Stanka Novosela iz Rakovca, a 

vrijednos tradov je 265.484,41 kn, od čega je Ministarstvo sufinanciralo 132.000,00 kn. 

Zahvaljujem i gosp. Kreši Severu na donaciji boje za fasadu vrtića, tako da je vrtić dobio novi 

i lijepši izgled. 

 

U jesen smo krenuli sa sanacijo odlagališta Medvedov jarek.Radove izvodi poduzeće HIS iz 

Donje Višnice, a vrijednost radova iznosi 9.500.000,00 kn,od čega Fond za zaštitu pkoliša 

sufinancira 73,,92%, Županija 3,91%, Komunalno poduzeće Zelenjak d.o.o. 17,93%, jedinice 

lokalne samouprave 4,24%, od čega grad Klanjec 26,08% ili 105.543,69 kn. 

 

 U isto vrijema krenulo se i sa izgradnjom Reciklažnog dvorišta, vrijednosti 2.000.000,00 kn. 

Radove izvodi pouzeće HIS iz Donje Višnice, a 85% vrijednosti radova financirano je 

sredstvima EU, dok ostatak otpada na grad Klanjec 

. 

Na projektu Kuća europskih himni – kulturna baština Klanjca izvršeni su radovi na 

restauraciji i polaganju kamenog poda u vrijednosti 200.000,00 kn, financirani od 

Ministarstva kulture. 

 

Moram napomenuti da radovi na sanaciji olagališta Medvedov jarek,kao i na izgradnji 

reciklažnog dvorišta nisu završeni do kraja 2018. godine, te privremene situacije koje su 

poslane prema Fondu za zaštitu okoliša za sufinanciranje nisu isplačene od strane Fonda u 

2018. godini, što je prouzrokovalo manjak na kraju godine od nešto više od 4.000.000,00 kn, 

koliko je Fond trebao doznačiti u 2018. godini. Sav minus bit će nadoknađen u prvoj polovici 

2019. godine. 

 

Na samom kraju 2018. godine potpisao sam dva ugovora na koja sam izuzetno ponosan. U 

Pakracu sam potpisao ugovor sa Ministarstvom za demografiju vrijednosti 1.200.000,00 kn za 

naš projekt Popodne u vrtiću, koji se financira sredstvima EU, u okviru Europskog socijalnog 

fonda, financiran u 100 postotnom iznosu, a provodit će se slijedećih trideset mjeseci u našem 



vrtiću.Taj projekt uključuje produljenje rada vrtića do 19 sati, ćime bitno pomažemo 

roditeljima koji rade van područja grada Klanjca. 

 

Potpisivanjem ugovora sa Ministarstvom poljoprivrede za mjeru 7.4.1. ruralnog razvoja pred 

sam Božić, ostvarila se potreba i želja svih nas za novim vrtićem u klanjcu. Projekt izgradnje 

dječjeg vrtića EU financira sa 7.440.000,00 kn, plus PDV, što predstavlja 90% prihvatljivih 

troškova projekta. Još jednom se pokazala ispravnom naša odluka da pričekamo bespovratna 

Europska sredstva. 

 

U razdoblju 01.07.2018. – 31.12.2018. godine za rad gradskih udruga, Crvenog križa, 

Vatrogasne zajednice Grada Klanjca, te rad političkih stranaka ukupno je isplaćeno 

365.279,00 kn.  

 

Jedinstveni upravni odjel Grada savjesno je i uredno obavljao poslove u svojim zakonskim 

okvirima. Svi djelatnici su uredno izvršavali svoje zadatke, a na usavršavanje putem stručnih 

seminara odlazili su svi djelatnici jedinstvenog upravnog odjela kako bi dopunili svoja znanja 

koja neosporno posjeduju. 

   

Na rad ustanova u vlasništvu Grada – Dječji vrtić „Kesten“ Klanjec, Gradska knjižnica i 

čitaonica Antun Mihanović Klanjec i Kulturni centar Klanjec nisam se posebno osvrnuo jer 

njihova godišnja izvješća dolaze na usvajanje Gradskom vijeću.  

 

Moram istaknuti da sam se svakodnevno susretao sa sve lošijim socijalnim statusom naših 

građana te da sam u skladu s mogućnostima svima kojima sam mogao nastojao pomoći. 

Učenicima i studentima s najlošijim socijalnim statusom pomogli smo davanjem učeničkih i 

studentskih pomoći, a moram spomenuti i odluku o sufinanciranju prijevoza za sve učenike 

srednjih škola s područja Grada Klanjca, te sufinanciranje prijevoza učenika osnovnih škola 

koji ne podliježu kriteriju o besplatnom prijevozu, a nažalost prisiljeni smo sufinancirati i 

linijski prijevoz prema Zaprešiću, odnosno Zagrebu zajedno sa svim općinama sa tog 

područja,što dodatno operečuje proračun grada Klanjca. 

 

Kao gradonačelnik surađivao sam sa svim udrugama koje djeluju na području Grada Klanjca i 

odazivao se na sve sastanke na koje su me pozivali. 

Sudjelovao sam na sastanku gradonačelnika i načelnika KZŽ sa županom i njegovim 

suradnicima, a početkom studenog sudjelovao sam na skupštini Udruge gradova RH koja se 

održala u Splitu. 

 

Radi daljnjih aktivnosti vezanih za buduće projekte i probleme vezane za gradsku 

svakodnevicu susreo sam se s predstavnicima Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU, 

Hrvatskih voda, Hrvatskih cesta, Ministarstva zaštite okoliša, Fonda za zaštitu okoliša. 

 

Isto tako htio bih istaknuti dobru suradnju sa županom i dožupanima KZŽ, ZARA-om, 

REGEA-om i Ustanovom za upravljanjem i zaštitom prirodnih vrijednosti KZŽ, te 

Ministarstvom kulture – Konzervatorskim odjelom u Krapini, ŽUC-om, Zagorskim 

vodovodom i Vodoprivredom zagorje d.o.o. 

 

Naš projekt pod nazivom budučnost EU – Učinimo više zajedno, koji smo prijavili u okviru  

projekta Europa za građane, a koji raspisuje Europska Komisija, prošao je kao jedan od četiri 

projekta iz Hrvatske, te nam je odobreno 25.000,00 eura za provedbu tog projekta. Projekt 

smo realizirali zajedno sa partnerima iz Poljske, Slovačke, Slovenije;Češke, Vojvodine, 



Mađarske, Bosne i Hercegovine - Bihaća. Bile su to nezaboravne, “ Zahvale jeseni“ u 

Klanjcu. Posebno zahvaljujem djelatnicama Kulturnog centra na osmišljavanju i provedbi 

projekta. 

 

Prihodi proračuna grada Klanjca u 2018. godini od poreza i prireza na dohodak zahvaljujući 

fiskalnom izravnanju veći su 29% u odnosu na 2017. godinu, kada smodobivali pomoć od 

Republike Hrvatske kao kompezacijsku mjeru. 

 

Na kraju, htio bih se zahvaliti svim vijećnicima Gradskog vijeća grada Klanjca, svom 

zamjeniku gosp. Zvonku Severu, djelatnicima gradskih ustanova, te svim djelatnicima 

jedinstvenog upravnog odjela, kao i djelatniku komunalnog pogona na izrazito konstruktivnoj 

i dobroj suradnji i trudu koji su uložili kako bi rezultati našeg zajedničkog rada bili na 

dobrobit svih naših građana. 

 

  

 

 

 

                                                                Gradonačelnik, 

                                                                  Zlatko Brlek 


